
Vragen m.b.t. Donderbergrotonde Leersum

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie
CDA 1 Het CDA krijgt vragen van ouders en ook de

gemeenteraad heeft zich recent weer 
uitgesproken. Kan GS deze rotonde veiliger 
maken voor de vele schoolgaande fietsers? 
Op welke wijze en op welke termijn?

Deze rotonde voldoet aan alle richtlijnen is 
daarnaast voorzien van een aanvullende 
maatregel, de bikescout. Hiermee is deze 
rotonde zo veilig als op dit moment mogelijk.
Ook de ongevalsdata ondersteunen dit. Een 
rotonde geeft echter vaak een onveilig 
gevoel omdat verkeer elkaar op korte 
afstand passeert. Deze subjectieve 
onveiligheid vertaalt zich gelukkig maar zeer
beperkt in (ernstige) ongevallen. 
In 2021 is een afwegingskader fietsbruggen 
en -tunnels opgesteld om op basis van 
enkele objectieve en meetbare kenmerken 
oversteken te kunnen rangschikken. Deze 
kenmerken zijn het aantal fietsers, het 
aantal voertuigen en een 
verkeersveiligheidsscore. De rotonde 
Donderberg staat gewaardeerd op plek 51 
van 70 en scoort daarmee laag. Dit is dus 
niet een locatie waar wij vanuit de fiets of de
verkeersveiligheid geredeneerd prioriteit aan
kunnen geven. Wij moeten als provincie oog
houden voor onze gehele opgave en deze 
gestructureerd oppakken. Zo behalen we 
het snelst het grootste effect voor al onze 
inwoners.
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